
 

 

 

 

 

 

Schri elijke vragen kadernota  
Frac e Weert Lokaal 
23-06-2023 

 

Programma 1 

Nummer Vraag Blz 
1 Hoe wordt bepaald of het passend is in een omgeving om in de hoogte te 

bouwen? 
6/7 

2 Ontwikkelingen Wonen 
 
Minister De Jonge komt met een nieuw wettelijk instrumentarium om de 
volkshuisvesting te reguleren. Denk hierbij o.a. aan: Wet versterking regie 
wonen; Wet betaalbare huur; Wet goed verhuurderschap; Wet nationaal 
opkoopverbod, etc. Hieruit vloeien diverse gemeentelijke taken voort, waaronder 
het inrichten van een meldpunt inzake huren en het opstellen en uitvoeren van 
een urgentieverordening. 
 
Dit alles maakt het nodig (verplicht) om een lokale woonvisie op te stellen en 
ambtelijke capaciteit beschikbaar te stellen. Is deze capaciteit er en zo niet hoe 
wordt deze ingevuld? 
 

 

3 Opstellen “witte vlekken kaart” 
 
Na afronding van Laarveld zal woningbouw noodzakelijk blijven. Het is dan van 
belang om tijdig locaties in beeld te brengen die (snel) kunnen worden 
ontwikkeld. Hiervoor heb je inzicht nodig over potentiële locaties. Primair is het 
dan belangrijk om o.a.de eigendomspositie te bepalen, het planologisch kader te 
kennen en mogelijke beperkingen in beeld te hebben. Hiervoor is een 
overzichtskaart wenselijk. Op welke manier houdt het college inzicht in de 
potentiële bouwlocaties?  
 

 

4 U geeft aan dat het van belang is om aandacht te hebben voor sociale cohesie 
in de wijken Keent en Moesel. Hoe zit dat met de sociale cohesie in andere 
wijken? 

7 

5 Hoe gaan we om met cultureel erfgoed op particuliere eigenaars? 7 

 

Programma 2 

Nummer Vraag Blz 
6 wat zijn 'vitale' verenigingen? Zijn er verschillen merkbaar met verenigingen die 

niet 'vitaal' zijn? Als er verschillen zijn tussen verenigingen, zijn die dan te 
herleiden naar een wijk of buurt? 
 

11 

7 Onderwijshuisvesting, wat is de status naar het onderzoek van de mogelijkheden 
van huisvesten van Het Kwadrant incl. praktijkonderwijs? 

11 

8 Het lijkt alsof er een negatieve spiraal gaande is met de relatie naar dorpswijken. 
Hoe denk het college de band tussen bewoners en wijk en dorpsraden weer te 
intensiveren ? 

 



 
9 De wachttijden in de GGD zijn ontzettend lang. En dat terwijl er meer mensen 

met psychische problemen zijn. Wat kan de gemeente doen om die wachttijden 
te overbruggen gezien we inzetten op een sterke sociale lokale basis? 
 

 

10 Stimuleren van het aantal zelfregiegroepen. 
Welke doelgroep wordt bedoeld? Is deze doelgroep groeiende? Zo ja komen 
deze mens uit Weert of ook uit andere gemeenten? Worden deze groepen 
begeleid door professionals? Vallen zij onder de verantwoording van het 
zelfregiecentrum. 
 

 

11 Herijking combinatie functionarissen? Worden deze functionarissen nog steeds 
gedeeltelijk gesubsidieerd door een overkoepelende stichting? 
 

 

12 Wat moeten we ons voorstellen bij samenwerking huisartsen en sociaal domein 
en specifiek bij “welzijn op recept’? 
 

 

13 Graag uitleg bij hervormingsagenda Toekomstscenario kind en 
gezinsbescherming. Wat is er nieuw? 
 

 

 

Programma 3 

Nummer Vraag Blz 
14 In alle wijken en dorpen zin goed en betaalbare voorzieningen waar 

verenigingen, instellingen en inwoners elkaar ontmoeten. 
 
Vraag, 
Hoe is het college voornemen om op de plaatsen waar de accommodatie niet 
aanwezig is dit op te lossen? 
 
Recentelijk heeft er in de raad nog discussie gevoerd over het sluiten van 
voorzieningen die van belang zijn voor contacten met bewoners. 
Altweerterheide, Boshoven en Beej Bertje en op Leuken zijn voorbeelden waar 
aandacht nodig is om te voorzien in de doelstelling. Pag 11 er wordt rekening 
gehouden met het feit dat huurders /gebruikers van deze accommodaties geen 
commerciële ondernemingen zijn 
 

6 

15 Wat kost het de gemeente om alle afvalbijzettingen te laten ophalen/opruimen 
incl. ingezette uren om controles uit te voeren? 

7 

16 Wat zijn de extra kosten van de het opruimen van gedumpt afval? 
 

 

17 In een recentelijk verschenen persbericht is in de gemeente Roermond het 
plaatsen van camera’s als pilot ingezet tegen het probleem van de afval 
bijzetting. 
Vraag is dit initiatief niet over te nemen op die plaatsen waar veelvuldig grote 
hoeveel afval worden bijgezet? 
 

7 

18 In Weert en in de regio zijn enkele duizenden internationale werknemers actief, 
We zetten in op meer grootschalige locaties voor short-stay van int werknemers. 
 
Vraag, 
De raad heeft zich uitgesproken voor het aantal locatie en grote voor het 
huisvesten van internationale werknemers.  Is het college voornemens om meer 
dan het afgesproken hoeveel locaties te wijzigen en met voorstellen te komen ? 
 

7 

19 Stadsboerderij te Koenderstraat, wat is de status van de plannen m.b.t. het 
realiseren van een stadsboerderij? 

15 

20 Wat is een stadsrandzone ( Weert-Zuid)? 
 

17 

21 Een gezonde groene leefomgeving draagt bij aan positieve gezondheid. Het valt 
op dat de meeste schoolpleinen grijs en van steen zijn. Hoe kunnen we ervoor 
zorgen dat de schoolpleinen nog groener worden(bijv. meer tiny forrests?) 
 

 

 



Programma 4 

Nummer Vraag Blz 
22 Het verduurzamen van MKB is in eerste instantie niet per se een overheidstaak. 

Welke rol moet de gemeente hier innemen volgens u? (faciliterend, regie.. etc) 
18 

23 Industrieterrein Fatima 
Wat is de toekomst van industrieterrein Fatima? Wat wordt de toekomstige 
invulling? Voorkomen moet worden dat dit te veel verkeersbewegingen gaat 
opleveren die de Ringbaan West (nog meer) overbelasten. 
 

 

24 Onderzoek tweede bewaakte fietsenstalling. 
In het mobiliteitsplan is de uitspraak het fietsgebruik te stimuleren ook naar de 
binnenstad. Pag 22 Een tweede bewaakte fietsenstalling brengt hoge kosten 
met zich mee. 
Vraag is een grote en centraal gelegen fietstelling geen beter oplossing dan 
twee op relatief korte afstand gelegen fietsenstallingen? 
 

18 

25 Arbeidsmarktagenda: Is er een beeld van benodigd personeel op de korte en 
middelange termijn. Dit is verschillende beroepsgroepen? 
 

18 

26 Hoe staat het met het stadslab? Komt er een evaluatie van de resultaten? 19 

27 Hoe staat het met de functie popcoordinator?  19 

28 Welke bovenregionale evenementen heeft Weert op dit moment? En zijn er 
plannen om een bovenregionaal evenement naar Weert te halen? 

19 

29 Met de vorige begroting maakten de professionele instellingen gebruik van hun 
inspreekrecht om te argumenteren dat de cultuursector een visie nodig heeft. 
Wordt er nog aan een toekomstbestendige visie gewerkt?  

20 

30 zijn er veel verenigingen / bands die tot nu toe gebruik hebben gemaakt van de 
coronacompensatiegelden? 

 

31 Bestaat het LEF-budget nog? Zo ja, hoeveel resteert dat nog?   

32 Wijkontwikkelingsplannen 
Er wordt in de kadernota veel gesproken over de revitalisering van 
Keent/Moesel. En terecht! Anderzijds moeten we niet de andere wijken vergeten. 
Om richting te geven aan ontwikkelingen in die wijken/dorpen is het van belang 
hiervoor een duidelijke richtinggevende visie te hebben. Waar staan we in die 
wijken en waar willen we naar toe? Een wijkontwikkelplan en een goed 
participatietraject met bewoners en maatschappelijke partners hierover geeft 
inzicht in de koers voor de komende jaren en zorgt voor draagvlak. Juist voor die 
wijken waar we nu niet de focus op leggen, denk aan Oda, Fatima en 
Groenewoud die zouden als eerste een wijkontwikkelingsplan moeten krijgen.  

 
Werkt de gemeente met zogeheten wijkontwikkelingsplannen? Of waarom wordt 
er niet meer gewerkt met wijkontwikkelingsplannen?  

 

33 Wijkgericht werken 
In het verlengde van het voorstel om wijkontwikkelplannen op te stellen is het 
aan te bevelen om integraal wijkgericht te gaan werken. Voorkomen moet 
worden dat diverse disciplines (groenonderhoud, wegenbeheer, vuilophaal, 
stadstoezicht, buurtbeheerder van Wonen Limburg, Punt Welzijn, politie) 
separaat de wijken intrekken en aanpakken. Hoe waarborgt de gemeente dat er 
wijkgericht gewerkt wordt? Wat wordt daar nu voor gedaan?  

 

34 Ontwikkeling Oud Stadhuis 
Een voor Weert belangrijke ontwikkeling is de herontwikkeling van het oude 
stadhuis en haar omgeving. De kadernota meldt er zeer weinig over.  
Om een juiste beslissing te maken t.z.t. moeten alle varianten gelijkwaardig 
worden uitgewerkt, zowel stedenbouwkundig, programmatisch als financieel.  
Verder zal er inzicht moeten worden gegeven hoe de broedplaats voor startende 
ondernemers in stand blijft. Een voor Weert belangrijke funcie. 

 



Tot slot is het wenselijk om niet alleen te duiden wat deze ontwikkeling betekent 
voor de locatie op zich. Veel belangrijker is het om aan te geven wat de 
herontwikkeling van dit gebied betekent voor de stad Weert als geheel. Wat 
levert het op? 
 

 

Programma 5 

Nummer Vraag Blz 
35 We zetten in op het verminderen van verkeerslachtoffers, in de 5 speerpunten 

boven aan pag 22 wordt gesproken over geen verkeerslachtoffers. 
Duidelijk is dat de gemeente invloed kan uitoefen op veiligheid in 
verkeerssituaties maar hoe kun je het gedrag van verkeerdeelnemers 
beïnvloeden? 

22 

36 Wat wordt er bedoeld met Weert blijft sturen op verbreding A2? Wordt er ook 
gekeken naar andere oplossingen om het file probleem aan te pakken en wordt 
er ook samengewerkt met andere gemeentes , de provincies en het rijk? Wat 
wordt hieraan gedaan? Het heeft een hele negatieve impact op ons 
vestigingsklimaat . 
 

 

 

Programma 6 

Nummer Vraag Blz 
37 Op wat voor manier valt het opsporen en aanpakken van criminaliteit zoals 

cybercrime en criminele ondermijning in toenemende mate onder de 
verantwoording van de gemeente? 

25 

38 Hoe wilt het collega cybercriminaliteit onder de aandacht brengen bij jongeren en 
ouderen? (twee totaal verschillende doelgroepen) 

 

39 Dient er naast het versterken van de weerbaarheid en voorkomen 
slachtofferschap niet ook aan preventie daderschap te worden voldaan? Hoe 
kijkt u tegen preventie daderschap aan? 

25 

40 Op basis van de verlopen verkiezingen 2023 heeft de kiesraad en het ministerie 
voorgenomen het verkiezingsproces te veranderen. 
Weert Lokaal is erg benieuwd wat deze wijzigingen zijn en of dit tot een hoger 
opkomstpercentage kan leiden. Is hier meer bekend over? 
 

25 

41 Wordt onze dienstverlening (van onze loketten) geëvalueerd? En waar mogelijk 
geoptimaliseerd/ minder omslachtig?  

 

42 Communicatie en dienstverlening: Hoe wordt er rekening gehouden met mensen 
die minder digitaal vaardig zijn? 
 

 

 

Overige 

Nummer Vraag Blz 
43 Op meerdere onderdelen in de kadernota wordt gesproken over personele 

krapte toename van werkdruk. Pag 3/ 28 
 
Vraag betekent dit dat er grote uitstroom van personeel heeft plaatsgevonden 
ten opzichte van de invulling van de uitstaande vacatures. 
Of is er meer werkdruk ontstaan door een grotere toename van werkzaamheden 
op diverse afdelingen. 
 

 

44 Bij de omgevingswet komen een aantal leges te vervallen en bij andere 
onderdelen weer heffingen toegestaan zijn. 
Vraag zijn er grote wijzigingen nodig om hierin kostendekkend te zijn? 
 

33 

45 Medewerkers met een arbeidsongeschiktheidsverzekering krijgen een 
tegemoetkoming van maximaal 10 euro per maand. 
Vraag is het hierin genoemde bedrag correct? 
 

37 

 



 

Bedankt voor de beantwoording. 

 

 

 


